

- These terms and conditions concern the offers for Samsung Wallet promotions available to customers upon purchase using Samsung Wallet from its date until April 5, 2025 (the "Validity Period").

- تسري هذه الشروط والأحكام بالعروض الترويجية لمحفظه سامسونج المتاحة للعملاء عند الشراء باستخدام محفظة سامسونج من تاريخه وحتى 5 أبريل 2025 ("فترة الصلاحية").

## Promotion Mechanism:

- User will receive 1 stamp only for every transaction done with cards carrying VISA only OR MASTERCARDS logo only.
- User can receive up to 30 stamps during the promotion period for performing at least 30 successful payment transactions using Samsung Wallet.
- For every 10 successful transactions user will get one chance to win the prize. The maximum number of chances to win the car is three (3) only.
- User will be eligible to participate in the raffle draw on Hyundai Palisade Calligraphy 2025 upon accepting these Terms and Conditions.
- There will be only one winner entitled to win Hyundai Palisade Calligraphy 2025.
- The draw for the winner of the Hyundai Palisade Calligraphy 2025 will be held on 8<sup>th</sup> of April 2025, and the winner will be announced on 10<sup>th</sup> of April 2025.
- The car image is for illustrative purposes only, and the actual car specifications may vary.
- The winner will be contacted on the Samsung Account email used within Samsung Wallet for prize delivery, and the winner must provide valid proof of identification (National ID- Iqama).
- In case the customer is not reachable after three attempts (one attempt per day), the selected winner will be dropped and another back-up winner will be contacted following the same procedure, and the winner is not entitled to claim the prize.
- The given prize is neither replaceable nor refundable or monetary compensation.
- The prize offered shall be delivered and its ownership transferred solely to the selected winner, and the selected winner is not entitled to claim the transfer of its ownership to any other person or entity at all.
- The winner will have to bear the cost of the car insurance, transfer of ownership fees, and any other governmental fees related to the transfer.
- The winner will have to pick-up the car from Hyundai showroom in Riyadh in a specific date decided from the customer services.
- The selected winner must comply with the traffic regulations, including but not limited to, the absence of traffic violations, the resident by (Iqama) not owning two private cars.
- In case the selected winner does not comply with the regulations, laws, and traffic requirements in force in the KSA, the winner will be given three days only to comply with the situation, after which the Samsung has the right to disqualify the selected winner the selected winner will be dropped and another back-up winner will be contacted following the same procedure, and the winner is not entitled to claim the prize.
- Delivery might be subject to car availability which is due to out of hand reasons.
- The car image used is for display purposes only, the actual car specifications might differ.
- Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the offer or to modify these terms and conditions at any time prior to or during the validity period.
- Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these terms and conditions and/or this offer.
- By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature that is directly or indirectly related to these terms and conditions shall be subject to, governed, and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.

## آلية العرض الترويجي:

- سيحصل المستخدم على ختم واحد فقط لكل معاملة تتم باستخدام بطاقات تحمل شعار VISA فقط أو MASTERCARDS فقط.
- يمكن للمستخدم الحصول على ما يصل إلى 30 ختم خلال فترة العرض الترويجي لإجراء 30 معاملة دفع ناجحة على الأقل باستخدام محفظة سامسونج.
- مقابل كل 10 معاملات ناجحة، سيحصل المستخدم على فرصة واحدة للفوز بالجائزة. الحد الأقصى لعدد الفرص للفوز بالسيارة هو ثلاث (3) فقط.
- سيكون المستخدم مؤهلاً للمشاركة في السحب على سيارة Hyundai Palisade Calligraphy 2025 عند قبول هذه الشروط والأحكام.
- سيكون هناك فائز واحد فقط مؤهل للفوز بسيارة Hyundai Palisade Calligraphy 2025.
- سيتم إجراء السحب للفوز بسيارة Hyundai Palisade Calligraphy 2025 في تاريخ 8 أبريل 2025، وسوف يتم الإعلان عن المستخدم الفائز في تاريخ 10 أبريل 2025 صورة السيارة المستخدمة لأغراض العرض فقط، وقد تختلف مواصفات السيارة الفعلية.
- سيتم التواصل مع المستخدم الفائز على البريد الإلكتروني الخاص بحساب سامسونج المستخدم في محفظة سامسونج لاستلام الجائزة، ويجب على الفائز تقديم إثبات (هوية- إقامة) سارية المفعول.
- في حالة عدم إمكانية الوصول إلى الفائز بعد ثلاث محاولات (محاولة واحدة يوميًا)، سيتم استبعاد الفائز المختار وسيتم التواصل مع فائز احتياطي آخر باتباع نفس الإجراء، ولا يحق الفائز المستبعد المطالبة بالجائزة.
- الجائزة المقدمة غير قابلة للاستبدال أو الاسترداد، أو التعويض نقداً.
- الجائزة المقدمة تسلم وتنقل ملكيتها فقط للفائز المختار، ولا يحق للفائز المختار المطالبة بنقل ملكيتها إلى أي شخص أو كيان آخر، باستثناء من هو أقل من ستة عشر عاماً.
- سيتحمل الفائز تكلفة تأمين السيارة، ورسوم نقل الملكية، وأي رسوم حكومية أخرى متعلقة بالنقل.
- سيتوجب على الفائز استلام السيارة من معرض هيوونداي في الرياض في الموعد المحدد من خدمة العملاء.
- سيتوجب على الفائز خضوعه لاشتراطات المرور، على سبيل المثال لا الحصر، عدم وجود مخالفات مرورية، عدم امتلاك المقيم سيارتين من نوع خاص.
- في حالة عدم خضوع الفائز للأنظمة والقوانين واشتراطات المرور المعمول فيها بالمملكة العربية السعودية، سيتم امهاله سبع أيام عمل كحد أقصى لتصحيح الأوضاع، بعد ذلك يحق لسامسونج استبعاد الفائز المختار وسيتم التواصل مع فائز احتياطي آخر باتباع نفس الإجراء، ولا يحق للفائز المستبعد المطالبة بالجائزة.
- قد يخضع التسليم لتوافر السيارة لأسباب خارجة عن إرادته.
- يحق لشركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص وبموجب أي قانون ساري، إنهاء أو تعديل العرض أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو أثناء فترة الصلاحية.
- لن تكون شركة سامسونج مسؤولة أمام العميل عن أي خسائر و/أو تأخيرات و/أو أضرار من أي نوع فيما يتعلق بهذه الشروط والأحكام و/أو هذا العرض.
- بالمشاركة في هذا العرض، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كانت طبيعته يتعلق بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام يخضع لقوانين وأنظمة المملكة العربية السعودية ويحكمه ويفسره، وأن مثل هذه النزاعات يتم حلها من قبل محاكمها المختصة.